
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6046.

Benyújtás dátuma: 2023-11-14 12:30

Parlex azonosító: 1HVD0FSJ0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Gurmai Zita (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen fejlesztésekkel kívánja vonzóbbá tenni a 
Gyulai Várfürdőt a hazai és határon túli turisták számára?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Gyula Hírlap már 2015 májusában arról  írt  „Szakmai tanulmányúttal  népszerűsítik  Gyulát  a
román turisztikai piacon” című cikkében, hogy a város méltán ismert strandfürdőjét a határokon
kívül is igyekeznek minél jobban népszerűsíteni, ennek megfelelően még Kolozsvárról is érkeztek
újságírók a városba. A lap szerint ugyanis – minden bizonnyal a magyar-román határ közelsége
miatt  -  a  vendégek  számottevő  része  rendszeresen  Románia  területéről  érkezik.  A várfürdő
értékesítési  és  marketingigazgatója  a  Gyulai  Hírlap  kérdésére  elmondta:  a  Romániából  érkező
fürdővendégek száma a téli és az őszi szezonban a teljes látogatószám 10-15 százalékát teszi ki,
míg a nyári időszakban a 60 százalékot is eléri. 

 Az utóbbi években azonban a határ másik oldalán komoly fürdőfejlesztés vette kezdetét. Termál
élményfürdő épül Nagyszalontán, hatalmas fürdőparkot létesítenek Nagyváradon, és Temesváron is
jelentős  fürdőkomplexum  fejlesztése  indult  meg.  Nagyvárad  és  Temesvár  ráadásul  nemzetközi
repülőtérrel is rendelkezik, ami szintén kedvez a turizmusnak.

Ezek  a  beruházások  jelentős  hatást  gyakorolhatnak,  és  erősen  csökkenthetik  a  határon  túlról
Gyulára érkező látogatók számát. A vendégek elmaradása ugyanakkor nemcsak a fürdő, hanem a
szállodák, az éttermek, a teljes turisztikai ágazat, sőt az egész városra nézve is kedvezőtlen lenne,
számos vállalkozást, munkahelyet sodorhatna veszélybe.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Milyen fejlesztésekkel kívánja vonzóbbá tenni a Gyulai Várfürdőt a hazai és határon túli turisták



számára? Van a kormánynak hosszú távú stratégiája az intézmény fejlesztésére?

2.  Felkészült-e a hazai turizmus kihívásainak kezelésére,  a határon túlról érkező fürdővendégek
megtartására?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Gurmai Zita
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